

Wrapping up 25 years



YOUNG LIVING®  
ESSENTIAL OILS

2019 HONG KONG & MACAU HOLIDAY CATALOG  
NOVEMBER 1 - DECEMBER 30

體驗中心下單及取貨只適用於**11月中至12月30日**。網上郵寄訂單會於**11月中**開始送出。

In-person pick-up orders at Experience Center will be available **from mid November**. Online shipping orders will be shipped out starting **from mid November**.

# Art of gifting



為生命中重要的「您」送上純淨精油產品一直是因為發自內心鍾愛精油而樂意做的事。這些佳節限定套裝包羅由創辦人D. Gary Young親自調配的經典精油，讓您透過與摯愛分享真正健康生活以延續25年的傳統，別具心思。

Delivering authentic, essential oil-infused solutions has always been a labor of love from our family to yours. This limited-time collection of classic, best-loved blends personally formulated by founder D. Gary Young is a thoughtful way to continue the 25-year tradition by sharing true wellness with the people you care about the most.



**聖誕倒數禮盒** — 讓這款優雅的聖誕倒數禮盒，與您一同以期待的心情迎接佳節的來臨！12份不同驚喜產品，帶給您意想不到的喜悅！由節日寵兒到前所未有的限定禮物，定必讓您欲罷不能！

**CHRISTMAS COUNTDOWN CALENDAR** – Celebrate with this elegant Christmas Countdown Calendar! 12 selected product surprises will surely set their merry hearts aglow – from seasonal favourites to advent exclusives never before seen!

批發價 **Whsl.** HK\$1,810 | 零售價 **Retail** HK\$2,382 | **PV** 165

每售出一套聖誕倒數禮盒，我們將撥捐**US\$1**到 **Young Living基金會**，將愛與祝福傳遍世界每個角落。

For every Christmas Countdown Calendar purchase, **US\$1 will be donated to Young Living Foundation** to spread love and greetings to all over the world!

THE D. GARY YOUNG  
**YOUNG LIVING**  
FOUNDATION



1	3	5	8	10
2	4	6	9	11
		7		12

# Fun-filled shower time



## 溫馨「浴兒」套裝 KIDSCENTS SHOWER TIME SET

以KidScents安全溫和的配方，從頭到腳為您的孩子送上最貼身的呵護。套裝包括以KidScents作主題的兒童浴巾，在開心活潑的氛圍下享受幸福沐浴時光。

With KidScents' natural and mild formula, this set offers your kids the most attentive care from head to toe. The set comes with a KidScents themed bath towel for kids to enjoy a happy bath time in a lively and warm atmosphere.

- KidScents潤澤洗髮乳 KidScents Shampoo 214ml
- KidScents兒童護理潔齒牙膏 KidScents Toothpaste 114g
- KidScents滋養沐浴露 KidScents Bath Gel 236ml
- KidScents滋養乳液 KidScents Lotion 220g
- 兒童浴巾 Bath Towel for Kids

批發價 **Whsl.** HK\$700 | 零售價 **Retail** HK\$921 | **PV** 62.5

## 芬芳油樂園套裝

### AROMA GARDEN SET

芬芳精油擴香機造型輕巧，現代竹編設計外型簡約時尚，具備多功能而不佔空間，非常適合於辦公室使用。配合擴香依蘭依蘭精油，甜美的花香讓您的工作日常倍添生氣和衝勁。

Sweet Aroma Diffuser, with minimalistic modern wicker design, offers big features without taking up space and it is a great option for offices. By diffusing Ylang Ylang, the sweet floral scent helps uplift your mind during working time.

**批發價 Whsl.** HK\$575

**零售價 Retail** HK\$757

**PV 37**





## 健康後勤支援套裝 WELLNESS WARRIOR SET

健康無價，送給摯愛最真摯佳節祝福 — 以蘊含Young Living純淨精油及其他天然成份的營養補充品，促進腸道及免疫系統健康。套裝包括Young Living限定摺疊隨行杯，一同加入環保先鋒行列，響應「零浪費」。

Health is priceless. Nothing is ever better than wishing your beloved ones a healthy life. Young Living supplement provides a combination of natural herbs and essential oils that help support our gut and immune health. The set comes with a Young Living limited edition collapsible handy cup to achieve “zero waste” with us as a team.

- Super C 120 tablets
- ComforTone 150 capsules
- Inner Defense 60 softgels
- Young Living 限定摺疊隨行杯  
Young Living Limited Edition Collapsible Handy Cup



批發價 Whsl. HK\$980 | 零售價 Retail HK\$1,289 | PV 97.75



### 寧夏枸杞保健套裝 WELLNESS NINGXIA SET

寧夏紅及Sulfurzyme均以「超級水果」寧夏枸杞作為主要成分，當中蘊含豐富抗氧化物，並為您和家人的身體提供多元營養，不但有助支援眼睛、免疫及整體健康，更是您的美肌之選！

NingXia Red and Sulfurzyme are formulated with superfruit Ningxia wolfberries as active ingredient, providing you and your family antioxidant and multi-nutrient that help support eyes, immune and general health. It can also let your skin glow from the inside out!

批發價 Whsl. HK\$1,277 | 零售價 Retail HK\$1,680 | PV 125.64

### 油樂旅行套裝 TRAVEL JOILY SET

聖誕之旅的最佳旅伴少不了能讓您盡情放鬆身心、對抗時差享受甜睡的薰衣草精油、尤加利精油和ImmuPro！套裝包括隨行拖鞋組合，與我們在旅途上留下足印！

Are you up for a Christmas vacation? Don't forget to bring along the Travel Joily Set with you to help relax yourself more and get a restful sleep wherever you go. The set includes Lavender, Eucalyptus Radiata, ImmuPro and a pair of travel slippers with pouch.

批發價 Whsl. HK\$780 | 零售價 Retail HK\$1,026 | PV 78

# Let it glow



## 煥活新肌套裝 BEAUTY QUEEN SET

以精油的純淨力量讓您的護膚效果極致昇華，於秋冬乾燥季節全面呵護您的每吋肌膚，締造柔滑緊緻年輕膚質。套裝包括精油收納袋，精油從此成為您的護膚必備！

Having the ultimate skin care effects with the natural power of essential oils! It provides you a silky-soft healthy and moisturized skin in fall and winter time. The set comes with an oil pouch. Essential oil is becoming your skin care must-have soon!

- Mirah Luminous潔膚油 Mirah Luminous Cleansing Oil 118ml
- ART清新爽膚水 ART Refreshing Toner 118ml
- 保濕修護精華 Essential Beauty Serum (Dry) 15ml
- Melrose複方精油 Melrose Essential Oil Blend 15ml
- 精油收納袋 Oil Pouch

批發價 Whsl. HK\$1,030 | 零售價 Retail HK\$1,355 | PV 102.5



# Love the little things



## 汽車精油套裝 DASH AWAY SET

設計時尚的汽車擴香器為您的愛驅添上高貴點綴和香氣，讓您上下班或假日驅車到郊外途中也能放鬆心情，是駕車人士首選。

Embellish your car with this stylish and elegant Car Vent Diffuser and fill with great scents. Diffuse it for relaxation when you commute to work or are travelling to the outskirts of the city on weekends. It's drivers' favourite pick after all!

- 時尚汽車擴香器 — 玫瑰金 Car Vent Diffuser, Rose Gold
- Citrus Fresh複方精油 Citrus Fresh Essential Oil Blend 5ml

批發價 Whsl. HK\$213 | 零售價 Retail HK\$280 | PV 12.83



## 桂皮精油 CINNAMON BARK ESSENTIAL OIL 5ML

桂皮精油溫暖、濃郁的辛香氣味滿足您的心靈，帶來豐盛富足的感覺，非常適合點綴家居，營造濃厚的佳節氣氛。

You can't have Christmas without the warmth of Cinnamon Bark Essential Oil! It brings a hot and spicy fragrance that unlocks feelings of abundance. It's the best pick to fill your home with the Christmas scents and atmosphere!

批發價 Whsl. HK\$220 | 零售價 Retail HK\$289 | PV 22.28

OUR SECRET TO THE  
*green holiday*



聖誕綠油油套裝 **HAPPY GREEN CHRISTMAS SET**

以「綠色生活」為主題，將環保和「綠色」精油融入您的生活。套裝包括不鏽鋼飲管套裝，讓您和摯愛身體力行與Young Living一起Go Green！

Let's go GREEN together! This combination of "green" oils and a stainless-steel straw set is definitely an awesome Christmas gift to your family and friends to support environment protection with Young Living!

批發價 **Whsl.** HK\$435 | 零售價 **Retail** HK\$572 | PV 43.5



# Festive and fresh-faced

## 芳香沐浴套裝 HOLIDAY BATH SET

寵愛自己，每天享受活力芳香的沐浴體驗！將淋浴球放在淋浴間地板或置物架上，讓您置身於芳香蒸氣中，沉醉於令人精神煥發的奢華家中水療。

Pamper yourself with an energizing shower experience! Place a shower steamer on the shower floor or a shelf to surround yourself with fragrant scented steam for an amazing, at-home aromatic spa experience.

- Citrus Fresh活力芳香淋浴球 Citrus Fresh Energizing Shower Steamers 4ct
- Easy Breeze覺醒芳香淋浴球 Easy Breeze Awakening Shower Steamers 4ct
- 薰衣草潤澤洗髮乳 Lavender Volume Shampoo 236ml
- 薰衣草護髮素 Lavender Volume Conditioner 236ml
- 椰子香檸身體潤膚霜 Coconut Lime Replenishing Body Butter 80g

批發價 **Whsl.** HK\$1,078 | 零售價 **Retail** HK\$1,418 | **PV** 106.64



## 彩妝狂歡套裝 HOLIDAY PARTY MAKE UP SET

想輕鬆成為派對焦點？除了亮麗的服飾外，以眼妝為首的閃耀悅目妝容亦不可或缺！Savvy Minerals礦物四色眼影盒由優質礦物及純淨薰衣草精油等天然成分製成，並包含大地色系的啞緻和閃爍眼影，讓您瞬間打造持久亮麗的自然眼妝。

Want to be the shining star of the party? You need an elegant outfit with a gorgeous makeup, especially the eye makeup. Savvy Minerals Eye Shadow Palette is formulated with all-natural ingredients, including high-quality minerals and pure Lavender Essential Oil. With earth tone matte and shimmer eyeshadow, you can wear beautifully natural looks from day to night.

批發價 Whsl. HK\$954 | 零售價 Retail HK\$1,255 | PV 94.95

- Savvy Minerals礦物四色眼影盒 — 大地色  
Savvy Minerals Eye Shadow Palette, Natural Quartz
- Savvy Minerals礦物胭脂 — 閃爍自然紅  
Savvy Minerals Blush, I Do Believe You're Blushin'
- Savvy Minerals唇膏 — 玫紅  
Savvy Minerals Lipstick, Wish



# Spread the cheer



## 與油同行套裝 MERRY ON-THE-GO SET

齊集Young Living精選聖誕精油組合，喚起佳節的浪漫歡樂氣氛和回憶。套裝包括旅「油」帆布袋，特設5支15ml精油收藏間隔，讓您出外旅遊也不忘芳香隨身。

With Young Living's most popular Christmas scented essential oils that help evoke joyful feelings and festive memories, this set also comes with a travel tote bag that has specially designed compartment to secure 5pcs of 15ml essential oil bottles, allowing you to bring along your favourite essential oils when traveling around the world.

批發價 **Whsl.** HK\$800 | 零售價 **Retail** HK\$1,053 | **PV** 80

# Healthy holidays

ARE HAPPY HOLIDAYS





## 佳節小廚神套裝 HOLIDAY COOKING SET

Young Living精油調味料為您喜愛的佳節食譜增添清新及層次鮮明的風味！只需1滴，即可享受讓味蕾躁動的美味。套裝包括矽膠曲奇烘焙模具，讓您和小孩一同創作出別出心裁的Young Living特色精美曲奇，盡享天倫之樂。

Spice up your festive dishes with natural and healthy flavors! You can create mouth-watering recipes that'll have your family and guests coming back for just seconds! The set comes with a set of silicone cookie mold. You can bake a variety of Young Living themed cookies with your family and friends.

- 薰衣草精油調味料 Lavender Vitality Essential Oil 5ml
- 生薑精油調味料 Ginger Vitality Essential Oil 5ml
- Citrus Fresh精油調味料 Citrus Fresh Vitality Essential Oil 5ml
- 檸檬精油調味料 Lemon Vitality Essential Oil 5ml
- 甜橙精油調味料 Orange Vitality Essential Oil 5ml
- 羅勒精油調味料 Basil Vitality Essential Oil 5ml
- 矽膠曲奇烘焙模具 Silicone Cookie Mold

批發價 **Whsl.** HK\$553 | 零售價 **Retail** HK\$728 | PV 50.5



#### 條款及細則：

• 適用於香港及澳門市場 • 推廣期由2019年11月1日早上11時至12月30日晚上7時 • 2019年11月1日至15日：只適用於基本獎勵訂單 • 2019年11月16日至12月30日：適用於基本獎勵訂單及標準訂單 • 網上下單：只適用於郵寄訂單 • 體驗中心下單：只適用於體驗中心取貨訂單 • **不適用於**電話及電郵下單 • **不適用於**基本獎勵積分兌換訂單 • 數量有限 • 售完即止 • 優惠產品不設退貨及換貨 • 如有任何爭議，Young Living將保留最終決定權

#### Terms and Conditions:

• Available for Hong Kong and Macau markets • Promotion is valid from 11:00AM, November 1, 2019 to 7:00PM, December 30, 2019  
• Promotion from November 1 to 15: Available for Essential Rewards Subscription Orders only • Promotion from November 16 to December 30: Available for Essential Rewards Subscription Orders and Standard Orders • Online orders at Virtual Office: Available for shipping orders only • In-person orders at Experience Center: Available for pick-up orders at Experience Center only • **Not applicable** for phone and email orders • **Not applicable** for Essential Rewards Point Redemption Orders • Limited quantity only, while stock lasts • No return or exchange for discounted products • Should there be any dispute, the decision of Young Living should be final